ՀԱՅՏԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ

կաթիլային ոռոգման համակարգերի ներդրման աշխատանքներին մասնակցության հայտեր ներկայացնելու մասին
Հայաստանի Հանրապետության կառավարության 2017 թվականի դեկտեմբերի 21-ի նիստում N 53 արձանագրային որոշմամբ հավանության է արժանացել Կաթիլային ոռոգման համակարգերի ներդրման համար տրամադրվող վարկերի տոկոսադրույքների սուբսիդավորման ծրագիրը, որը տեղադրված է ՀՀ գյուղատնտեսության նախարարության պաշտոնական կայքում՝ http://minagro.am/%D5%AF%D5%A1%D5%A9%D5%AB%D5%AC%D5%A1%D5%B5%D5%AB%D5%B6-%D5%B8%D5%BC%D5%B8%D5%A3%D5%B4%D5%A1%D5%B6-%D5%B0%D5%A1%D5%B4%D5%A1%D5%AF%D5%A1%D6%80%D5%A3%D5%A5%D6%80%D5%AB-%D5%B6%D5%A5%D6%80%D5%A4/ :

 Ծրագրին մասնակցել ցանկացող, կաթիլային համակարգեր ներդրող այն մասնագիտացված կազմակերպությունները, որոնք բավարարում են Ծրագրի 22-րդ կետի 2) ենթակետի դ պարբերությամբ սահմանված պայմաններին և չափանիշներին, կարող են Ծրագրում ներկայացված (էջ 11) ձևաչափին համապատասխան հայտ ներկայացնել Նախարարություն:
Ստացված հայտերի հիման վրա մասնագիտացված կազմակերպությունների ցանկը, նաև վերջիններիս գործունեության և կատարած աշխատանքների մասին լրացուցիչ տեղեկատվությունը (առկայության դեպքում) կտեղադրվի կայքում:
Ծրագրի շրջանակներում կսուբսիդավորվեն միայն այն տնտեսա​վարողներին (վարկառուներին) տրամադրված վարկերը, որոնց հողատարածքներում կաթիլային համակարգերի ներդրումն իրականացվում է վերը նշված ցանկում առկա մասնագիտացված կազմակերպությունների կողմից:

ՀՀ գյուղատնտեսության նախարարություն

ANNOUNCEMENT
on submission of application forms to participate in the introduction of the drip irrigation systems
Program on Interest Rates Subsidy for the Introduction of Drip Irrigation Systems Loans was approved in The Government Session of The Republic of Armenia on 21st of December, 2017 by Protocol Decision № 53 which is posted on the official website of the Ministry of Agriculture of The Republic of Armenia  http://minagro.am/%D5%AF%D5%A1%D5%A9%D5%AB%D5%AC%D5%A1%D5%B5%D5%AB%D5%B6-%D5%B8%D5%BC%D5%B8%D5%A3%D5%B4%D5%A1%D5%B6-%D5%B0%D5%A1%D5%B4%D5%A1%D5%AF%D5%A1%D6%80%D5%A3%D5%A5%D6%80%D5%AB-%D5%B6%D5%A5%D6%80%D5%A4/: 
All organizations specialized in the introduction of drip irrigation systems wishing to participate in the Program that meet the conditions and standarts stated in the d) paragraph of the 2) subparagraph of 22nd point of the Programm can apply to the Ministry in an appropriate form presented in the Program (p. 11).
Based on derived application forms the list of specialized organizations and in presence of the additional information about their activities and accomplished work will be posted on the Website.
In the frame of the Program will be subsidized only the loans provided to entities (loaners) in which land parcels the introduction of drip irrigation systems is implemented by one of the specialized organizations included in the list above.
Ministry of Agriculture of RA
ОБЪЯВЛЕНИЕ
о подаче заявок для принятия участия в работах внедрения систем капельного орошения

На заседании Правительства Республики Армении от 21 декабря 2017 года протокольным решением  № 53 была одобрена программа Субсидирования процентных ставок кредитов, предоставленных для внедрения систем капельного орошения, которая размещена на официальном сайте Министерства сельского хозяйства Республики Армения http://minagro.am/%D5%AF%D5%A1%D5%A9%D5%AB%D5%AC%D5%A1%D5%B5%D5%AB%D5%B6-%D5%B8%D5%BC%D5%B8%D5%A3%D5%B4%D5%A1%D5%B6-%D5%B0%D5%A1%D5%B4%D5%A1%D5%AF%D5%A1%D6%80%D5%A3%D5%A5%D6%80%D5%AB-%D5%B6%D5%A5%D6%80%D5%A4/ .
Желающие принимать участие в программе организации, внедряющие системы капельного орошения, которые удовлетваряют условиям и критериям, установленными в абзаце “д’’ подпункта  2  пункта  22 Программы, могут подать заявку в Министерство в соответствующей форме, представленной  в Программе (стр. 11).
На основе полученных заявок, список специализированных организаций, а также дополнительная информация о деятельности и выполненных работ вышеперечисленных организаций (при наличии) будут выставлены на Сайте.

В рамках Программы будут субсидированы кредиты, предоставленные только тем хозяйствующим (заемщикам), на земельных участках которых внедрение систем капельного орошения осуществлятся одной из специализированных организаций, перечисленной в вышеуказанном списке.
Министерство Сельского хозяйства РА

